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Agenda  
  

1. Mötet öppnades av Wietze. 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Björn valdes till sekreterare och Claes till justerare.  
 

4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna. 
 

5. Allmän avstämning: 
 
Claes rapporterade från fakultetsnämnden där han deltagit i en halvdags diskussion om 
KIs etikarbete: På mötet presenterade Karin Schmekel (GVS) tre interna utredningar 
om olika aspekter av etikverksamheter på KI; vetenskapligt ombud KI, Etikråd KI 
samt etikarbete inom institutionen LIME. Till detta fanns också viss  kritik från 
internrevisionen att KIs etikverksamhet kunde ses som bristfälligt samornad. En 
föreslagen lösning i form av en ny ’Etiknämnd’ underkändes på mötet. I stället 
förordades att bygga vidare på det nya ’etikråd interim’ som tillskapades jan 2025.  



Wietze tog upp planen för översyn av råd och nämnder. Styrelsen diskuterade 
dekanerna s allt viktigare roll. Claes föreslog ett möte mellan fackliga företrädare och 
dekanerna. 
Björn presenterade dagordningen för KFs nästa möte: Rektor och prorektor kommer 
att besöka mötet. Styrelsen nämnde biobanker och jämställda löner som frågor att ta 
upp med rektor. 
Wietze rapporterade från rekryteringsnämnden: Ett stort antal ärenden avverkades på 
senaste möte. Mötet var bra och det upplevdes som positivt att utbildning tas på allvar.  
Wietze rapporterade från konsistoriet: Där diskuterades bland annat frågor om budget 
och säkerhet.  
Taher och Claes tog upp möten med KI SöS: Deras AC slutade plötsligt (feb-25) efter 
att ett avtal slutits med HR-direktör och dekan, utan samverkan. CLINTEC ledning är 
nu inblandat, och deras AC kommer att hantera KI SöS på deltid, för ca 6 mån. 
Styrelsen diskuterade hur detta ska samverkas. Ledningar har uttalat att ett samgående 
inte är aktuellt. En risk- och konsekvensutredning ska genomförs; i samverkan.  
Björn och Taher rapporterade från lokal samverkan på MTC: MTCs prefekt och AC 
presenetrade ett nytt förslag ang. postdoctjänster, med avsikt att göra det enklare att 
förlänga och sedan avsluta tjänster. Förslaget är att inrätta en konsultgrupp utan medel, 
där personer anställs på tillfälliga medel och det därför är lätt att hävda medelsbrist. 
 

6. Helin presenterade det senaste angående platsombudsmöten. Terminens första möte 
hölls 21/2 och det handlade om individärenden och uppsägningar. Fler möten 
inbokade och nästa möte kommer att handla om lokal samverkan. Exempel på fall där 
samverka fungerat bra och mindre bra efterfrågas. Platsombudslistan har uppdaterats. 
Två platsombud  är intresserade av styrelseuppdrag. Styrelsen beslutade att Per 
Hydbring adjungeras resten av terminen. 

 
7. Övriga frågor: Styrelsen pratade om de diskussioner som förs om samverkansavtalet 

och om det bör sägas upp. Samverkan på KI behöver förbättras, men det är inte tydligt 
när vi behöver hota med att säga upp avtalet. Styrelsen anmodades att skriva ner 
exempel på brister i samverkan som kan användas som argument. Styrelsen 
diskuterade också röda linjer, det vill säga omständigheter som skulle göra det 
ofrånkomligt att gå till en uppsägning av samverkansavtalet.  
 

8. Mötet avslutades 
 

 
 
 
Björn Andersson  Claes Frostell 
Sekreterare   Justerare 
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